

## 書院外地文化及語文研習課程 —— 英國愛丁堡大學 UC Non-local Culture and English Language Programme at University of Edinburgh, UK

第一組 Group 1 6/7/2009 - 24/7/2009

第二組 Group 2 27/7/2009 - 14/8/2009



同學暢遊愛丁堡，遊覽不少古堡及名勝。

Students touring a number of castles and popular tourist spots in Edinburgh.



聯合同學與來自不同國家的同學一起上課及學習英語。

UC students mixed with students from different nations and learned English together.



聯合同學於愛丁堡入住當地接待家庭。

UC students lived with their host family in Edinburgh.

本院二十三名同學在資深書院導師孔憲輝教授（左四）率領下，前往英國愛丁堡大學參加為期三星期之語文及文化交流計劃。

23 students, led by Professor Joseph H W Hung, Senior College Tutor (fourth from left) attended the United College Non-Local Culture and Language Programme at the University of Edinburgh, Scotland.



## 聯合書院外地文化及語文研習課程 —— 陝西師範大學 19/7/2009 - 2/8/2009

### United College Non-Local Culture and Language Programme at Shaanxi Normal University, Xian, PRC



十四位聯合書院同學在書院發展主任石曉風女士（最右）率領下，前往陝西師範大學參加為期半月之文化及語文研習課程。

14 students, led by Ms Candy Shek, College Development Officer (front row, far right), attended the United College Non-Local Culture and Language Programme at Shaanxi Normal University for half a month.

聯合同學於課程後獲頒發證書，並與陝西師範大學教授們及書院副通識教育主任張雙慶教授（前排右二）合照。

United College students were awarded certificates after the completion of the programme and posed a group photo with professors from Shaanxi Normal University and Professor Chang Song-hing, College Associate Dean of General Education (front row, second from right).



與陝西師範大學研究生進行交流。

United College students interacted with postgraduate students from Shaanxi Normal University.



聯合同學在西安參觀名勝古蹟。

United College students visited famous tourist spots in Xian.